

<u>Terms and Conditions of the Inspection Service</u>	شروط وأحكام خدمة الفحص
The Samsung Checking service (the “Inspection Service”) is available to Customer (“Customer(s)”) through Samsung authorized service centers only, in the Hashemite Kingdom of Jordan.	خدمة فحص سامسونج ("خدمة الفحص") متاحة لعملاء ("العميل/العملاء") سامسونج في المملكة الأردنية الهاشمية من خلال مراكز الخدمات المعتمدين لدى سامسونج فقط.
Eligible Products for this campaign are only Home split AC's "Product(s)" bought from any country.	المنتجات المتاحة لخدمة الفحص في هذه الحملة هي أجهزة المكيفات الجدارية المنزلية فقط "المنتج/المنتجات" بغض النظر عن دولة الشراء.
Customers are eligible to inspect up to 5 units.	يحق لكل زبون طلب فحص 5 أجهزة كحد أقصى.
- This Inspection Service campaign shall commence on the 1st of May 2026 until the 7th of May 2026 (“Inspection Service Registration Period”). - This service campaign starts on 3th of May 2026.	- تبدأ هذه الحملة من تاريخ 1 أيار 2026 و تستمر لغاية 7 أيار 2026 ("فترة التسجيل للحصول على الخدمة"). - تبدأ فتره تقديم الخدمة من تاريخ 3 ايار 2026
This campaign includes free cleaning, checking and gas recharge.	تشمل هذه الحملة : تنظيف و فحص المكيفات الجدارية المنزلية و شحن غاز , بدون أي أجور .
The Customer can participate in the Inspection Service program by requesting the Inspection service from an authorized Samsung service centers through the registration link or the Customer service center and to provide all required details for service fulfillment.	يمكن للعميل المشاركة في برنامج خدمة الفحص من خلال تقديم طلب خدمة الفحص الى مركز الخدمة المعتمد من سامسونج عن طريق رابط التسجيل او من خلال مركز خدمة العملاء وتزويد مركز الخدمة المعتمد بجميع التفاصيل المطلوبة لاداء الخدمة.
The Customer will be informed of the status of the product and/or in the event of any changes during the Inspection Service and/or a detailed inspection of the product through telephone and/or SMS and/or email and/or any available communication channel.	سوف يتم ابلاغ العميل بحالة المنتج و/أو في حال حدوث اي تغييرات اثناء اجراء خدمة الفحص و/أو اجراء فحص مفصل للمنتج من خلال الهاتف و/أو الرسائل النصية القصيرة و/أو البريد الإلكتروني و/أو أي قناة اتصال رقمية متاحة.
The Customer must be at the majority age under the applicable laws of the Hashemite Kingdom of Jordan, and have legal capacity to enter into these Terms and Conditions.	يجب أن يكون العميل في سن الرشد بموجب القوانين المعمول بها في المملكة الاردنية الهاشمية، ولديه الأهلية القانونية للدخول في هذه الشروط والأحكام.

• Samsung Shall not be liable to the Customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with this Inspection Service Program or for any other reason	• لن تتحمل سامسونج أي مسؤولية تجاه العميل عن أي تكاليف وأضرار من أي نوع مرتبطة بالإشتراك أو ناتجة عن استخدام و/أو عدم تمكن العميل من الإنتفاع ببرنامج الفحص هذا أو لأي سبب آخر.
• By participating in this Recycling Program, the Customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions, will be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Hashemite Kingdom of Jordan and such disputes in relation to these Terms and Conditions shall be resolved by the competent courts in Amman.	• يخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته، سواء أكان له صلة مباشرة أو غير مباشرة بهذه الشروط والأحكام، أو بمشاركة العميل في العرض، لأحكام وتفسير القوانين والتشريعات المعمول بها في المملكة الأردنية الهاشمية، ويتم حله وتسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في عمان.